

地址 Address:

香港新界沙田澤祥街 9 號香港中文大學醫院2樓 2/F, CUHK Medical Centre, 9 Chak Cheung Street, Shatin, New Territories, Hong Kong

服務時間 Service Hours:

星期一至五: 09:00-18:00 星期六: 09:00-13:00 星期日及公眾假期: 休息 Monday to Friday: 09:00-18:00

Saturday: 09:00-13:00

Close on Sunday and Public Holidays

電話 Telephone: (852) 3946 6288

網址 Website: https://www.cuhkmc.hk/tc/centres/oncology-centre







CUHKMC/H/L/ONCOLOGY/INTRO/2022/10

香港中文大學醫學中心有限公司「香港中文大學醫院」保留更改以上所有條款及細則的權利而 毋須另行通知。如有任何爭議,香港中文大學醫學中心有限公司「香港中文大學醫院」保留最 終決定權。本文一律以英文版本為準。

CUHK Medical Centre Limited retains the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice. In case of dispute, CUHK Medical Centre Limited reserves the right of final decision. If any discrepancy arises between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

香港中文大學醫院 腫瘤科中心

CUHK Medical Centre
Oncology Centre





腫瘤科中心以跨專科團隊致力為病人提供優質及全面的服務,照顧病 人在診斷、治療以至復康過程上的需要。

我們經驗豐富的腫瘤科專科團隊及專業醫護人員,會因應病人需要制 訂個人化的治療及護理方案。我們亦致力為病人及其摯愛,在抗病路 上提供適切的支援及鼓勵。

The Oncology Centre adopts a multidisciplinary approach to strive for quality and holistic care throughout patients' journey from diagnosis to treatment and recovery.

Our dedicated and professional oncology team offers personalised treatment and care plans according to the needs of individual patient. We are also committed to provide patients and their loved ones with full support and encouragement during their toughest times.

我們的服務 Our Services

腫瘤科中心提供日間治療及診症服務。我們希望能為病人及其摯愛在 治療過程得到全面及細心的照顧。

隨着治療技術的發展,現時大部分的抗癌藥物治療可於一至數小時內完成,從而減少對病人日常生活的影響,令病人的生活質素得以維持。 日間病房環境舒適,並置有獨立觸控式娛樂系統,有助病人放鬆心情, 在舒適的環境中進行治療。

中心可提供的服務包括:

- 專科診症
- 化學治療 (化療)
- 標靶治療
- 免疫治療

- 抗體藥物複合體治療
- 荷爾蒙治療
- 輔助治療
- 中央靜脈導管護理

The Oncology Centre provides ambulatory systemic therapy and consultation. The goal is to let patients and their loved one to receive a comprehensive and attentive care in every step of the way.

With advanced development in the oncology treatment modalities, most systemic therapy could be completed within hours, eliminating the impact on patients' daily life while maintaining their quality of life. The ambulatory day ward is furnished with a cosy and homey environment, where customised touch-screen entertainment system is available for patients' enjoyment, in order to promote a relaxed treatment journey for patients.

The centre provides services including:

- Specialist Consultation
- Chemotherapy
- Targeted Therapy
- Immunotherapy
- Antibody Drug Conjugates Therapy
- Hormonal Therapy
- Supportive Treatment
- Care of Central Venous Access Device

